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内容概要

Computer-based information and communications systems are critical resources for competingsuccessfully in the
information age. These systems are vital to products, services, and management processes. A new organization
function has been established to plan, implement, and manage the information technology infrastructures and
systems required by an organization. An academic discipline has emerged to teach and research the use of
information technologies in organizations and the management of information resources. The size of investment in
information resources and its importance to the effectiveness and efficiency of organizations justify the business
function andcorresponding academic discipline.
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编辑推荐

　　本辞书是囊括诸子百家最具实力和影响力思想的工具箱。
本辞书是知识的结晶，这些知识一直影响着我们塑造如何去考虑组织内部变化的思维模式，并已经受
了时间的考验。
您还会发现，这些观念正成为组织与管理未来发展的风向标。
但这些知识还没有被很好地采用，一个主要的障碍就是其对象仅限于专业杂志和书籍的读者。
多年来，这一局限性导致了非专业人士难于理解的专业概念和术语的大量激增和繁衍，给普通读者造
成了理解上的不必要的困难。

Page 4



第一图书网, tushu007.com
<<布莱克韦尔管理信息系统百科辞典>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 5


